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Excellent Quality Comes From Powerful Strength

山西原生肽科技有限公司，位于山西榆社，是中西部地区首屈一指的生命科学产业示范基地，也是山西省重点支持的高新技术企业，业
务涵盖肽产品全产业链，包括原料培育、科技研发、加工生产、物流运输等。公司主要为泓九科学院科研学术成果转化，科技应用创新实
践提供支持与服务。依托强大的科研力量，通过创新链、产业链、资本链联动，加速科技与经济深度融合，促进科技成果向实际应用需求
转化，形成“政、产、学、研、用”协同创新生态体系，无缝贯通“原料种植养殖到产品销售终端”各个环节，以规范化管理、标准化质控，铸
就一流产品品质。
Located in Yushe, Shanxi Province, Shanxi Primitive Peptide Technology Co., Ltd. is a leading demonstration base of 
life science industry in the midwestern regions, and it is also a high-tech enterprise emphatically supported by the 
Shanxi government. Its business covers the entire industrial chain of peptide products, including raw material cultiva-
tion, technology R&D, processing and production, logistics and transportation, etc. The company is mainly 
transformed from the scientific research achievements of the Honine Academy of Sciences. Technology application 
innovation practice provides support and services for the company. Relying on its strong scientific research capacity, 
the company accelerates the deep integration of science and technology and economy through the linkage among the 
innovation chain, the industrial chain, and the capital chain. The company promotes the transformation of scientific 
and technological achievements to the actual application demand, and forms the "politics, production, learning, 
research, and further use" collaborative innovation ecological system seamlessly through each link of "raw material 
planting and breeding to product sales terminal,'' so as to standardize management, regulate quality control, and 
create the first-class product quality.

公司简介 Company Profile



2016年建设原生肽产业园，打造多条自动化高科技生产线，集“科技、健康、生态”于一身的原生肽小镇诞生。小镇成形规模3000余
亩，集文化旅游、休闲观光、高科技体验等众多项目于一身。内设生产中心、科研中心、科学培育基地与生活服务中心多个机构。这
里土层深厚，土壤肥沃，有机质含量更高，营养元素含量充足，是各种作物的优质产地，生长在这里的动植物资源营养价值高、绿色
无污染。每一方土地都经过精心的治理和维护，最优质的原料也就在这片沃土上茁壮生发。
   In 2016, the primary peptide industrial park was built to create a number of automated high-tech production 
lines, and the primary peptide town, which is a combination of “technology, health, and ecology”. The town has a 
scale of more than 3,000 acres and integrates the cultural tourism, leisure and sightseeing, high-tech experience 
and many other projects. There are many institutions, including the production center, scientific research center, 
scientific cultivation base, and living service center. The park has unique soil with deep layers and fertile resourc-
es, its high organic matter content and sufficient nutrition make it a perfect place for crops, where the animal and 
plant resources could have higher nutritional value while keeping green and pollution-free. the organic matter 
content is higher, the nutrition element content is sufficient, is the high-quality producing area of all kinds of 
crops, the animal and plant resources growing here have high nutritional value and are green and pollution-free. 
Each side of the land has been carefully managed and maintained, and the best quality raw material grew here.

The industrial base won the ISO9001 quality management system certification and HACCP food safety manage-
ment system certification. The company implements the advanced industrial deployment, seizes the commanding 
heights of large health industries, gives full play to the overall advantages of ecological environment. Relying on 
the development of the green ecological resources, and intensive processing of characteristic agriculture, the 
base is establishing a foundation of green and healthy food. The enterprise has become a comprehensive industri-
al park integrating product R&D, scale manufacturing, warehousing and logistics, marketing training, tourism, and 
sightseeing and rehabilitation physiotherapy.

The company adheres to the management concept of "science and technology are the first productivity," and is 
committed to providing customers with innovative peptide products, and perfect support and services with the 
leading scientific research and production.

Looking forward to the future, the progressive primary peptide science and technology stay on the right track and 
put up with new ideas and move forward steadily. While working on the construction of animal and plant planta-
tion, and the cultivation base, the base will continue to boost in the direction of ecotourism, healthy eldercare, 
living and health preservation, science popularization and sightseeing, etc. The base has a huge business value 
space and a bright future of social and economic benefits.

产业基地荣膺ISO9001质量管理体系认证与HACCP食品安全管理体系认证。公司实施超前产业部署，抢占大健康产业制高点，充
分发挥整体生态农业优势，依托绿色生态资源发展与特色农业精深加工、打造绿色健康食品基地。企业现已成为集产品研发、规
模制造、仓储物流、营销培训、旅游观光、康复理疗为一体的综合化产业园区。

公司秉持“科技为第一生产力”的经营理念，凭借领先的科研和生产水平，致力于为客户提供创新型肽产品和完善的支持与服务。

展望未来，奋进中的原生肽科技守正出新、行稳致远，在做好动植物培植培育基地建设的同时不断向生态旅游、健康养老、旅居养
生、科普观光等方向纵深发展，商业价值空间非常巨大，社会效益与经济效益前景十分广阔。

当地自然村
Local Natural Village

生活服务区
Living Service Area

生产/科研/质检中心
Production/Scientific Research/
Quality Inspection Center

生态体验中心
Eco-Experience Center

原生肽小镇

Protopeptide tow
n

Protopeptide Town 人文生态体验区
Humanistic Ecological Experience Zone

科学培育基地
Scientific Cultivation Base

Excellent Quality Comes From Powerful Strength



研发团队在生物肽领域研究20年，掌握48项国家发明专利技术，成功研发出多种新型肽产品，实现在医疗、保健、美容、食品行业中的广泛应用。
先后获得国家科委金奖、美国爱迪生国际发明博览会国际最高金奖、美国爱因斯坦派拉蒙金杯奖等诸多奖项，在国际健康研究领域拥有强大的权威性与巨大的影响力。
The R&D team has studied biological peptides for 20 years, mastering 48 national inventions patented technologies. The team has developed a variety 
of new peptide products, which are widely used in the medical, health, beauty, and food industry.
The team has won many awards, such as the National Science and Technology Commission Gold Award, the Edison International Invention Expo 
International Gold Award, the Einstein Paramount Gold Cup Award and so on, all of which have a strong authority and great influence in the field of 
international health research.

强强联合各界顶尖资源，与中科院、哈佛大学、太原理工大学等海内外多家权威科研机构、知名学府、全国高等院校达成技术合作关
系。通过不断创新科研成果，为客户创造新价值。
The company is cooperating with top resources from all walks of life and reaching a technical cooperation relation-
ship with the Chinese Academy of Sciences, Harvard University, Taiyuan University of Technology and other 
authoritative scientific research institutions at home and abroad, to create new value for customers through 
continuous innovation of scientific research results.

科研实力

20年科研经验，48项专利技术
20-year experience of scientific research, 48 technology patents

优质原料  High quality raw materials

国际品质 International quality

专业合作，创新科技
Professional cooperation, innovative technology

拥有3000余亩科学培育基地，特聘农业专家全程管理把控，采用现代生物组培技术及生态立体农业模式，确保原料优质、绿色、纯天然。
寻遍全球优质原料，通过严格的工程审核、质量评估和财务分析，选择优质供应商。根据目标市场的相关法规和客户需求，确定并筛选适合的产品质量标准。

The company has more than 3,000 acres of scientific cultivation base, employing agricultural experts to manage and control the whole 
process, and adopting the modern biological tissue culture technology and the ecological three-dimensional agricultural mode to ensure 
that the raw materials are high-quality, green and natural.
The company has searched the global high-quality raw materials and selects high-quality suppliers through strict engineering review, quality 
evaluation, and financial analysis. According to relevant regulations and customer requirements of the target market, the base determines 
and selects appropriate product quality benchmarks.
 

The high-tech production line of the small molecular peptide has passed a number of international and national certification, 
including the ISO9001 international quality management system certification, and HACCP food safety management system 
certification, to effectively guarantee the raw material safety.
The whole production chain strictly implements the international food safety high standard, provides the world-class food 
safety guarantee for the customers. Raw materials (walnut peptide, hemp-kernel peptide, sea cucumber peptide, chicken gold 
peptide) have passed the United States FDA authoritative certification and international IFRC-halal certification.

小分子肽自动化高科技生产线，通过了多项国际及国家认证，包括ISO9001国际质量管理体系认证、HACCP食品安全管理体系认证，切实保证了原
料安全。
整个生产链严格执行国际食品安全高标准，为客户提供世界级的食品安全保障。原料（核桃肽、火麻仁肽、海参肽、鸡内金肽）已经通过了美国FDA
权威认证、国际IFRC-halal（清真）认证。

美国FDA权威认证 国际IFRC-halal认证

HACCP食品安全管理体系认证 ISO9001国际质量管理体系认证

Scientific Research Strength

Invention Patent发明专利

Excellent Quality Comes From Powerful Strength



固肾益精，改善男性功能，抗疲劳，促进消化
吸收，提高免疫力，辅助降血压。
This product can strengthen kidney 
by tonifying essence, and improve 
male reproductive function. In 
addition, it is anti-fatigue and a good 
promoter of digestion and absorp

-

tion, and a good supplement to 
hypertension. Same as many other 
peptide powders, it has ability in 
improving immunity.

牡蛎肽粉
Oyster Peptide Powder

Product 
introduction
原料介绍

鲜牛骨胶原蛋白肽粉 
Bovine bone collagen peptide powder 
促进伤口愈合
Promote wound healing

牦牛骨胶原蛋白肽粉 
Yak bone collagen peptide powde
有利于皮肤保健
Contribute to skin care

山药低聚肽粉 Yam peptide powder 
益脾养胃，辅助降糖
Invigorate the spleen and stomach ， assist in hypenglycemic 

人参低聚肽粉 Panax ginseng peptide powder
补气补血，安神益智
Invigorate the circulation of blood, good for mind 

火麻仁低聚肽粉  Semen cannabis peptide powder 
益肠胃，消炎，辅助降血脂，降血糖
Invigorate the digestive system, anti-inflammation.

海洋鱼低聚肽粉  Marine fish peptide powder 
美容护肤，保护肠胃
Skin care, protect the intestines and stomach.

玉米低聚肽粉  Corn peptide powder

抗疲劳护肝解酒
Anti-fatigue and protect liver

鸡内金低聚肽粉  
Chicken’s gizzard-membrane peptide powder
健胃消食，保健肠道
Invigorate the stomach, intestines 

藜麦米低聚肽粉  Quinoa peptide powder
抗氧化性提高免疫力
Improve antioxidation and immunity

大豆肽粉 Soybean peptide powder 
抗氧化作用、降血压、降血脂
Antioxidant, hypotensive and hypolipid-
emic action

海参肽粉 Sea cucumber peptide powder 
抗疲劳提高免疫力
Anti-fatigue and improve immunity

牡蛎肽粉 Oyster peptide powder 
增强男性功能
Enhance male reproductive function

小米低聚肽粉 Millet peptide powder
具有明显的免疫调节作用
Millet peptide has obvious immunomodulatory effect

鸡骨胶原蛋白肽粉
Chicken bone collagen
 peptide powder
 
抗衰老，降血压，抗氧化。
Anti-aging ，Blood pressure lowering，Anti-oxidize

  

核桃肽粉
Walnut peptide powder
改善学习和记忆能力
Improve memory ability

Tethnology Innovation Process Value By Innovation

-

牦牛骨胶原蛋白肽粉
Yak Bone 
Collagen Peptide Powder

促 进 消 化 吸 收 、增 强 免 疫 、降 血 压 、降 胆 固
醇 、抗氧化、缓解疲劳
This product will suit you when you 
are suffering from hypertension and 
cholesterol. If  you consume this 
product, you will see your immunity is 
improved, and fatigue is relieved. In 
addition, you will have a better diges
tive system and stronger abilities of 
anti-oxidation.

鲜牛骨胶原蛋白肽粉
Bovine Bone
Collagen Peptide Powder

补充骨骼营养，预防骨质疏松，缓解关节疼
痛，促进伤口愈合，提高免疫力，修复软骨
细胞。
The product has quite brilliant effects on 
bones. In addition to supplementing 
bone nutrition, preventing osteoporosis 
and relieving joint pain, it can also be 
used for promoting wound healing and 
repairing cartilage cells. Same as other 
peptide powder products, it also has 
ability in improving your immunity.

人参低聚肽粉

具有免疫调节作用、抗疲劳作用、抗衰老作
用、改善性功能作用、改善肝功能等作用

Ginseng Oligopeptides人参低聚肽粉

免疫调节，抗疲劳，抗衰老。

Ginseng Oli Gopeptides Powder

This product has multiple functions,it can 
immunomodulatory action,antifatigue 
effect,anti-aging effect,improving sexual 
function,improve liver function

immunomodulatory action,antifatigue effect,anti-aging effect
Powder



健 脾 和 胃，补 益 虚 损，具 有 抗 氧 化 、抗 疲
劳 、免 疫 调 节 作 用 。
M i l l e t  P e p t i d e  P o w d e r  i s  a  g o o d  
c h o i c e  t o  i m p r o v e  y o u r  i m m u n i t y.  
I t  h a s  s t r o n g  i m m u n o m o d u l a t o r y  
e ff e c t  a n d  a n t i - o x i d a n t  e ff e c t .  
A l s o ,  i t  c a n  b e n e fi t  y o u r  o v e r a l l  
i m m u n e  s y s t e m  t h r o u g h  p r o m o t -
i n g  c e l l u l a r  i m m u n i t y  a n d  s i g n i fi -
c a n t l y  s t r e n g t h e n i n g  t h e  p h a g o -
c y t e s .

小米低聚肽粉
Millet Peptide Powder 

增 强 记 忆 力，安 眠 消 除 疲 劳、延 缓 大 脑 衰
老、健 脑 益 智、美 容 抗 氧 化、抗 炎 抑 菌，提
高 免 疫 力 。
This product has extraordinary effects in 
improving the study ability. In general, it can 
improve your memory, and somehow benefit 
your study. At the same time, it could reduce 
the blood pressure, prevent the Alzheimer’s 
disease, as well as improve your immunity, 
such that it is a good choice if you are looking 
for a supplement to your health. In addition, it 
also has the ability of anti-inflammatory and 
bacteriostatic.

核桃肽粉
Walnut Peptide Powder 

海参肽粉
Sea Cucumber Powder

火麻仁低聚肽粉
Semen Cannabis 
Peptide Powder 

防癌抗癌，美白、延缓皮肤衰老、改善糖尿病、
提高免疫力、改善药物性肝损伤、预防动脉粥
样硬化。
Through promoting the liver glycogen 
storage and enhancing exercise endurance, 
this product has the anti-fatigue effect. It also 
has ability in improving immunity, inhibiting 
cancer cells, and preventing atherosclerosis. 
If you want to delay your skin age and make it 
whiten, you can also turn to this product.

改善酸碱平衡，保护心血管，全营 养 植 物 蛋
白 肽 、营 养 丰 富 均 衡 ，减 肥 和 素 食 者 食 源 、
抗 氧 化 、提高免疫力。
As a full-nutrition vegetable protein peptide 
powder, it has rich nutrition so that it is a good 
food source for weight-loss people and vegetari-
ans. What’s more, you can also use it to improve 
the acid-based balance, protect cardiovascular 
and improve your immunity. In addition, it has 
benefits in anti-oxidation.

藜麦米低聚肽粉
Quinoa Oligopeptide 
Powder

调节脾胃、改善肠道功能、促进肠道蠕动、改
善便秘、提高免疫力、抗氧化。
This product is set for your digestive 
system, with the capacity of regulating 
your stomach and intestine, and improv-
ing your intestinal function through 
stimulating intestinal peristalsis. It also 
works as a remedy for constipation. 
Furthermore, you can count on this 
product to boost your immune system 
and improve the anti-oxidation.

益肠胃，消炎，辅助降血脂，降血糖, 抗疲劳，
提高免疫力, 抗氧化，延缓衰老。 
This product has multiple functions. 
First, it can invigorate your digestive 
system, which will help your digestion 
and absorption. Second, it benefits all 
kinds of person by relieving fatigue, 
improving immunity, and assisting 
anti-aging. Also, it can help you in 
hypolipidemic, hypoglycemic, anti-in-
flammation and anti-oxidation.

鸡内金低聚肽粉
Chicken’s Gizzard-membrane 
Peptide Powder 

Tethnology Innovation Process Value By Innovation



寻遍全球优质原料种植基地，通过严格的工厂审核、质量评估和财务

分析，选择优质供应商。根据目标市场的相关法规和客户需求，确定并

筛选适合的产品质量标准 。特聘农业专家全程管理与把控，采用现代

生物组培技术及生态立体农业模式，确保原料优质、绿色、纯天然。
The company has searched the global high-quality raw material planting 
base, through strict factory audit, quality evaluation, and financial 
analysis, select high-quality suppliers. According to the relevant laws and 
regulations and customer needs of the target market, determines and 
screens the appropriate product quality standards.
The firm employed agricultural experts to manage and control the whole 
process and adopts the modern biological tissue culture technology and 
the ecological three-dimensional agricultural mode to ensure that the 
raw materials are high-quality, green and natural.

严选优质原料
Strict selection of high-quality raw materials

服务介绍

自建小分子肽自动化生产车间，拥有小分子肽自动化生产线2条、专用提取设备2套以及
1000吨级储藏冷库1座。
The company built its own small molecular peptide automation production 
workshop, with two small molecular peptide automation production lines, two 
sets of special extraction equipment and a 1000-ton storage cold storage.

自动化生产车间  Automatic Production Workshop.

拥有先进生产设备、精密的检测仪器。坚持清洁生产，保证“绿色因子”
全线贯穿在产品设计、生产过程、生产环境等各个方面。
It has the advanced production equipment and precise testing 
instruments. Adhere to cleaner production, the company ensures 
that "green factor" throughout the product design, production 
process, production environment, and other aspects.

GMP包装车间
GMP Packaging Workshop

生产线通过了国际ISO9001质量管理体系、HACCP食品安全管理体系认证，产品质量符
合国际法规标准。
The production line has passed the international ISO9001 quality manage-
ment system and HACCP food safety management system certification. The 
product quality is in accordance with international standards.

世界级生产标准  World-class production

具备年加工原料2000吨、生产小分子肽500余吨的生产能力。
It has an annual production capacity of 2000 tons of raw materials and more 
than 500 tons of small molecular peptides.

国际化量产能力 International capacity for mass production

生产技术Production Technology

Service 
Introduction

Customized Market Service Scheme



Customized Market Service Scheme

坚持创新科技，打造了12道安全生产工序，力求最大限度提取原
料中有效的营养元素，将其转化为更易吸收的优质营养物质。
Adhere to innovation and technology, the company 
creates 12 production safety processes, strives to 
maximize the extraction of effective nutritional elements 
from raw materials, and transforms the extracted 
nutrients into higher quality nutrients that are easier to 
absorb.

12道工艺精粹 12 craftsmanship essence

原料检测筛选
Raw material inspecting and screening1/

低温破壁处理
Low temperature wall-breaking treatment2/

动态分离提取
Dynamic extraction and separation3/

液态纯化
Liquid Purification4/

精华萃取
Essence extraction5/

低温复合酶解
Low temperature compound enzyme hydrolysis.6/

高温灭菌
High temperature sterilization7/

过滤纯化
Filtration and purification8/

高倍浓缩
High power concentration9/

小分子肽纯化
Small molecular peptide extraction10/

颗粒雾化
Particle atomiza-11/

检测入库
 Inspection and storage12/

安全保障

Safety 
Guarantee

原料检测
Raw material inspection

入库检测
Storage inspection

专业质检员检测
Professional quality inspector inspection

化学检测微生物测试
Chemical inspection microbial test

生产检测
Production inspection

成品检测
Finished product inspection

精密仪器监测
Precision instrument monitoring

含量分析化学分析微生物分析
Content analysis chemical analysis microbial analysis

流程样品检测
Process sample inspection

包装检测
Packaging inspection

批号管理
Batch number management

化学检测微生物测试
Chemical inspection microbial test



合作方式

Customized Market Service Scheme

Cooperation Mode

OEM合作
OEM cooperation

客户需求
Customer demand

研发设计
R&D design

确定配方
Determine the formula

跟踪服务
Tracking service

客户验收
Customer reception

物流配送
Logistics

品控检测
Quality control inspection

量化生产
Quantitative production

配方设计
Formula design

产品打样
Product Sampling

产品确定
Product determination

产品确定
Product determination

量化生产
Quantitative production

物流配送
Logistics

跟踪服务
Tracking service

新客户
New customer

签订合同
Contract signing

加工生产
Processing and production

仓储发货
Warehouse delivery

客户验收
Customer reception

跟踪服务
Tracking service

ODM合作
ODM cooperation

产品打样
Product Sampling

博士研究生实习基地 Doctoral student practice base
为全面贯彻落实国家高等学校创新能力提升计划，以及“科教 
融合、协同育人”的战略决策，充分发挥一流企业与“双一流 大
学”的优势。以高水平科学研究支撑高质量高等教育，加快 拔尖
创新人才的培养，泓九集团山西原生肽科技有限公司联合 太原
理工学院共同成立博士研究生实习基地。

In order to fully implement the national higher education innovation capacity promotion 
plan and the strategic decision of "science and education integration and collaborative 
education", give full play to the advantages of first-class enterprises and "double first-class 
universities". To support high-quality higher education with high-level scientific research 
and accelerate the training of top-notch innovative talents, hongjiu group shanxi native 
peptide technology
co., ltd. and taiyuan institute of technology jointly established a doctoral
student internship base.

中国诚信供应商 Honest supplier in China
山西原生肽科技有限公司在由国家商务部和国资委授权的 
2018年重点企业信用评选的活动中，通过了管理水平、经营 方
针、客户满意度调查、规范生产等方面的审核。凭借安全规 范的
原材料生产及优秀的社会美誉度，最终获得国家级“中国 诚信
供应商”荣誉称号。并通过中国商务信用平台、全国行业 信用公
共服务平台公示。

Shanxi protopeptide technology co., ltd. has passed the review of management level, 
business policy, customer satisfaction survey,standardized production and other aspects in 
the credit evaluation activities of key enterprises in 2018 authorized by the ministry of 
commerce and sasac. By virtue of the safety standard of raw material production and 
excellent social reputation, we won the title of "China's honest supplier". And through the 
Chinese commercial credit platform, the national industry credit public service platform 
publicity.

市级企业技术研发中心 Municipal enterprise technology research and
development center2019年1月29日晋中市科技局授予山西原生肽科技有限公司 “

市级企业技术研发中心”荣誉认证。此荣誉是对山西原生肽 科
技有限公司多年来不断投入创新研发力量的充分肯定，也标 志
着公司在科技创新能力、产品研发等方面巨大的潜力和竞争 优
势，同时体现了公司注重科技投入和技术创新方面的持续发展。

On January 29, 2019, jinzhong science and technology bureau awarded shanxi native 
peptide technology co., LTD. "municipal enterprise technology research and development 
center" honorary certification. This honor is a full affirmation of shanxi native peptide 
technology co., LTD. 's continuous investment in innovation and r&d over the years. It also 
marks the company's great potential and competitive advantage in scientific and 
technological innovation, product r&d and other aspects.

2019营养健康消费品牌影响力百强企业 Top 100 enterprises with brand influence of nutrition and
health consumption in 2019在由中国保健协会主办，中国保健协会食物营养与安全专业委 

员会承办，消费日报消费观察办公室协办的“2019年第二届 中
国营养健康产业企业家年会(NHEC)”上，山西原生肽科 技有限
公司被评为“2019营养健康消费品牌影响力百强企 业”，这是对
泓九产品生命质量及诚信服务的肯定。

By the Chinese health care association, China association of health food nutrition and safety 
professional committee member will undertake, daily consumption observed in collabora-
tion with the office of "2019 the second China nutrition health industry entrepreneurs 
convention (NHEC)", shanxi native peptide family technology co., LTD., was named the "top 
2019 nutrition health consumer brand influence enterprises", this is the life quality of 
acquisitive nine products and sincere service.

2019活性肽产业最具影响力品牌 The most influential brand in the 2019 active peptide industry
2019年11月，山西原生肽科技有限公司在由中国保健协会主 办
，中国保健协会食物营养与安全专业委员会承办，消费日报 消
费观察办公室协办的“2019年第二届中国营养健康产业企业 家
年会(NHEC)”上，被授予“2019活性肽产业最具影响力 品牌”称
号，彰显泓九原生肽的品牌价值和行业领导地位。

In November 2019, shanxi native peptide technology co., LTD. In primary health care 
association of China, the Chinese health association professional committee of food 
nutrition and safety to undertake, daily consumption observed in collaboration with the 
office of health industry enterprises "in 2019 the second China convention (NHEC)", was 
awarded the "2019 active peptide industry's most influential brand" title, carry forward the 
brand value of the nine native peptide and industry leadership.


